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PROTOKÓŁ 

z obrad XIV Sesji Gminy Radziejów 

z dnia 27 lutego 2017 roku 

 

 

Rozpoczęcie obrad godz. 1140 

W obradach udział wzięli: 

-Radni, 

-Sołtysi, 

-Wójt, Skarbnik, Sekretarz Gminy, 

-Radca Prawny, 

-Kierownik GOPS, 

-Dyrektor GOK, 

-Dyrektorzy szkół, 

-Pracownicy obsługujący sesję. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Marian Bandyszewski dokonał otwarcia XIV 

Sesji Rady Gminy Radziejów, powitał wszystkich obecnych, poinformował                          

o możliwości wglądu do protokołu z poprzedniej sesji, następnie przedstawił 

proponowany porządek obrad. 

 

Minutą ciszy uczczono śmierć byłego Sekretarza Gminy Radziejów pana Bolesława 

Kaźmierczaka. 

 

Proponowany porządek obrad: 

I. Sprawy organizacyjne: 

1) otwarcie obrad sesji i stwierdzenie quorum, 

2) porządku obrad i wybór sekretarza sesji, 

3) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 

II. Podjęcie uchwał w sprawie : 

1) opłat za korzystanie z Przedszkola Gminnego w Skibinie 

prowadzonego przez Gminę Radziejów, 

2) przeprowadzenia konsultacji w sprawie zmiany urzędowej nazwy 

miejscowości Wąsewo na terenie gminy Radziejów, 

3) zmieniająca Uchwałę Nr XIII/139/2016 Rady Gminy Radziejów                    

z dnia 29 grudnia 2016 r.  w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie 

od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu lokalu 

mieszkalnego  w miejscowości Skibin, 
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4) projektu dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjum na 
terenie gminy Radziejów do ustroju szkolnego wprowadzonego 
ustawą  z dnia 14 grudnia 2016 r. Prawo oświatowe (Dz. U. z 2017 r., 
poz. 59), 

5) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Radziejowskiego na 

realizację zadań inwestycyjnych, 

6) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Radziejowskiego na 

realizację zadań inwestycyjnych powiatu, 

7) zmieniająca uchwałę Nr XIII/135/2016 w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Radziejów na 2017 rok. 

 

III. Składanie wniosków i interpelacji. 

IV. Wolne wnioski i zapytania. 

V. Zakończenie obrad sesji. 

 

Ad I. Wiceprzewodniczący Rady Gminy Marian Bandyszewski stwierdził, że                     

w chwili otwarcia Sesji na stan 15 radnych obecnych było 14, w związku z tym 

Sesja jest prawomocna do podejmowania uchwał.  

 

Przedstawiony porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. Sekretarzem Sesji 

została wybrana radna Małgorzata Lewandowska 14 głosami. 

 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad. II, 1) Projekt uchwały w sprawie opłat za korzystanie z Przedszkola Gminnego 
w Skibinie prowadzonego przez Gminę Radziejów odczytał Wiceprzewodniczący 
Rady Gminy Marian Bandyszewski. 
 
Radny Krzysztof Nowowiejski zapytał czy te opłaty dotyczą dzieci z terenu naszej 
gminy czy również dzieci z terenu innych gmin. 
 
Sekretarz odpowiedziała, że dotyczy to wszystkich 6-latków. 
 

Uchwała została podjęta jednogłośnie przy 14 radnych obecnych na sesji. 

 

Ad. II, 2) Projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji w sprawie 

zmiany urzędowej nazwy miejscowości Wąsewo na terenie gminy Radziejów 

odczytał Wiceprzewodniczący Rady Gminy Błażej Patyk. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie przy 14 radnych obecnych na sesji. 
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Ad. II, 3) Projekt uchwały zmieniający Uchwałę Nr XIII/139/2016 Rady Gminy 

Radziejów z dnia 29 grudnia 2016 r.  w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego                   

w miejscowości Skibin odczytał Wiceprzewodniczący Rady Gminy Marian 

Bandyszewski. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie przy 14 radnych obecnych na sesji. 

 

Ad. II, 4) Projekt uchwały w sprawie projektu dostosowania sieci szkół 

podstawowych i gimnazjum na terenie gminy Radziejów do ustroju szkolnego 

wprowadzonego ustawą  z dnia 14 grudnia 2016 r. Prawo oświatowe (Dz. U. z 2017 

r., poz. 59) odczytał Wiceprzewodniczący Rady Gminy Błażej Patyk. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie przy 14 radnych obecnych na sesji. 

 

Ad. II, 5) Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Radziejowskiego na realizację zadań inwestycyjnych odczytał Wiceprzewodniczący 

Rady Gminy Marian Bandyszewski. 

 

Radny Krzysztof Nowowiejski podkreślił, że jeśli gmina będzie dysponowała 

jakimikolwiek oszczędnościami, to należy te środki przeznaczyć na drogi gminne, 

przy których zamieszkują ludzie. Występują odcinki, które są w bardzo złym 

stanie. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Marian Bandyszewski poparł przedmówcę, 

dodał, że drogi będą wykonywane zgodnie z wcześniej przyjętym planem. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie przy 14 radnych obecnych na sesji. 

 

Ad. II, 6) Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Radziejowskiego na realizację zadań inwestycyjnych odczytał Wiceprzewodniczący 

Rady Gminy Błażej Patyk. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie przy 14 radnych obecnych na sesji. 

 

Ogłoszenie przerwy 1205 
 
Wznowienie obrad 1215 

 

Ad. II, 7) Projekt uchwały zmieniający uchwałę Nr XIII/135/2016 w sprawie 
uchwalenia budżetu Gminy Radziejów na 2017 rok odczytał Wiceprzewodniczący 
Rady Gminy Marian Bandyszewski. 
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Uchwała została podjęta jednogłośnie przy 14 radnych obecnych na sesji. 

 

Ad. III, IV) Radny Krzysztof Nowowiejski wystąpił z wnioskiem aby 

zorganizować w świetlicach wiejskich spotkania przedstawicieli  weterynarii                              

z mieszkańcami w celu wyjaśnienia kwestii dotyczącej ptasiej grypy, ponieważ 

mieszkańcy w tej sprawie zgłaszają się do sołtysów, którzy nie są w stanie udzielić 

odpowiedzi na zadawane pytania. 

Wiceprzewodniczący Radny Gminy Marian Bandyszewski zaproponował aby 

gmina wystąpiła do weterynarii o zorganizowanie w sołectwach spotkań                               

z mieszkańcami w celu omówienia spraw związanych z ptasią grypą. 

Wójt potwierdził, że w wyżej poruszonej sprawie wystąpi do weterynarii                            

o zorganizowanie spotkania z mieszkańcami gminy. 

Radny Krzysztof Nowowiejski wnioskował o remont odcinka drogi koło świetlicy 

w Zagorzycach przy użyciu remontera. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Błażej Patyk poinformował, że przed 

pomnikiem w Płowcach prawdopodobnie jest problem zapchanych studzienek, 

wszędzie stoi woda i nie ma możliwości zaparkowania samochodu przez 

przyjezdnych. 

Kierownik SOTG Marcin Jaskólski poinformował, że ten problem był już zgłoszony 

do GDDKiA i miała być w tej sprawie podjąć interwencję. 

Radna Małgorzata Lewandowska poruszyła temat braku miejsc parkingowych na 

Przemystce. 

Sołtys Eugeniusz Kapeliński poruszył temat rozpadu dróg, które były już wcześniej 

robione. 

Kierownik SOTG Marcin Jaskólski zaznaczył, że zły stan dróg ma miejsce w całej 

Polsce, przyczyniła się do tego zima. Obecnie woda spod asfaltu nie ma gdzie 

spływać, ponieważ w niektórych miejscach nie ma rowów. Dodał, że w tej sprawie 

prosił również o interwencje sołtysów. 

Radny Krzysztof Nowowiejski zaznaczył, że sołtys nie ma możliwości 

administracyjnych wyegzekwowania od właściciela gruntu aby odtworzył rów. 

Takie kompetencje posiadają w zależności przy jakiej drodze jest rów urzędy gmin, 

powiaty oraz województwa. 

Obecni na sesji byli przedstawiciele Komendy Powiatowej Policji: Zastępca 

Komendanta Powiatowego Policji w Radziejowie nadkomisarz Tomasz Pacholski, 

Naczelnik Wydziału Prewencji nadkomisarz Krzysztof Złotnicki oraz 
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dzielnicowy sierż. szt. Maciej Kempski, którzy poinformowali o pojawieniu się 

zagrożenia ptasiej grypy w następujących sołectwach: Broniewo, Szostka oraz 

Broniewek-Płowki. Przedstawili informacje o możliwym zagrożeniu, 

konsekwencjach prawnych w przypadku gdy ktoś nie dostosuje się do określonych 

zaleceń. Dodali, że ptactwo w gospodarstwach rolnych do odwołania powinno być 

pozamykane oraz że również wystąpią do weterynarii o zorganizowanie w tej 

sprawie spotkań z mieszkańcami. 

Ogólna dyskusja. 

Ad. V) W związku z wyczerpaniem tematyki obrad Sesji Wiceprzewodniczący 

Przewodniczący Rady złożył życzenia noworoczne oraz podziękował wszystkim 

zebranym za udział w posiedzeniu i zamknął obrady XIV Sesji Rady Gminy 

Radziejów. 

Zakończenie obrad Sesji 1245 

 

 

Protokołowała       Sekretarz Sesji 

 

Paulina Świderska                   Małgorzata Lewandowska 

 

 

 
 

 

 

 

 


